



杭州杰特电子科技有限公司为专业的大字符喷码设备生产商，销售商，解决方案供应商。采用德国技术，根据啤酒、饮料、化工等行业用户现场的使用要求，特在10年生产GT及LP2600系列的基础上，推出高性价比的SK系列喷码机。该系列喷码机以稳定的性能，极高的性价比，低使用成本，为各行业的用户带来喷码标识的革新与普及。

Hangzhou Jie Te Electronic Science Company Limited is specialized in the manufacturing and sales of Large Character Ink Jet printer. We are pleased to introduce the high value added ink jet printer —SK Series.made to fit in production applications in Brewery,Beverages and Chemical industries.Utilizing German technology, this is a printer developed based on our over ten years of experience in the development of our GT and LP2600 series Large Character Ink Jet printer. The reliability of this printer, coupling with its low running cost and exceptional high value would revolutionize the identification arena of the many industry.



## 技术特性: Technical Characteristics

- 编辑器(主控制器)全中文操作菜单(中英文可切换);
- 喷头不易堵塞,维护方便。可适用多种墨水(水基、酮基、醇基等);
- 使用0.5KG气源(或内置泵可选),压力可调,增强机器的可靠性;
- 一体式机箱设计,增强防护等级;
- 可通过旋转喷头调整字体的高度,同时还可以加粗字体(多至4列);
- 油墨使用充分,不会浪费;
- 集高性能、低耗材、易维护等多优势为一体。

- The host controller has entire Chinese operation menu (that can switch in Chinese and English).
- Nozzles are not easy to clogging, it is easy maintenance. It can use with many ink-jet ink (Water base, MEK, Aqueous);
- Using 0.5KG air source (built-in pump option), pressure adjustable, to enhance the reliability of the machine.
- Integrated chassis design, to enhanced protection grade
- Print head can be rotated to adjust the height of the font, but also can be bold fonts (up to 4)
- Ink can be used the full, will not be wasted;
- Set high-performance, low ink supplies, easy to maintain and other advantages as a whole

## 适用行业: Applicable Industries

主要应用于产品包装的喷印日期、批号等内容。也可用于化工、水泥等工作环境中粉尘较多的行业。

Mainly used in jet printing the date, serial number and so on.. Dedicated to more dust environment in chemical, cement and other industries.

## 技术参数: Technical Parameters

	SK1000	SK2000
喷印高度print char height	10-20mm	25-50mm
喷印速度print speed	0.2米/分—91米/分 (0.2—91m/min)	
喷印点阵print matrix	5×7 (5×5、4×7可选 is optional)	5×7、10×16、16×16 (5×5、4×7、10×10可选 is optional)
存储信息saved messages	30个信息文件,每个文件最多100个字符 Store 30 message files, each message can include max 100 character	
喷印功能print function	左右翻转、上下颠倒字符,正序、反序字符串,多列喷印(1-4行),1-8位升序或降序产品计数编码,实时时钟和日期、班次,可设置自动重复喷印内容。 Change the print direction of character or message between right and left, or upside and down, multi-column (1-4 column), counter in up or down (1-8 digits), real-time clock and date, shift, and repeat print	
喷印字体char font	英文、数字,简单汉字 Alphabet, numbers, and simple Chinese characteristics	英文、数字,自编图形或汉字 Alphabet, numbers, self-editing graphics and Chinese characters
喷印距离print distance	5-30mm	
电源power supply	220AC±10%, 50Hz	
环境条件environmental conditions	温度0-45℃,空气湿度10-90%(非冷凝) Temperature: 0-45, Humidity 10-90% (non-condensing)	
墨水规格ink specification	水基墨水、酮基墨水、醇基墨水,其他按要求定制特殊墨水 Water, ketone, alcohol based ink, and other customer-made ink	
喷印材质print material	渗透性与非渗透性材质 Permeable and non-permeable materials	
喷头尺寸规格print head Dimension	170×40×60mm	170×40×90mm

